
Zápis z jednání školské rady 28. 6. 2023 
 

Přítomno členů: 5 
Omluven: Mgr. Filip Jettmar 
Hosté: ředitel školy Mgr. Luděk Doležal 
 
Předsedající přivítal nové členy školské rady za zřizovatele, navrhl program 
jednání a zapisovatelku paní učitelku Martu Škorpilovou Vláčilovou. Rada 
s návrhem souhlasila jednohlasně. 
 

1. Představení nových členů školské rady za zřizovatele: 
Ing. Michal Narovec, Mgr. Filip Jettmar – poslal zdravici s představením 

2. Projednání zprávy České školní inspekce, která na naší škole provedla 
kontrolu-ředitel školy podal ke zprávě doplňující vysvětlení a nastínil z ní 
vyplývající cestu k nápravě některých negativ-např. větší rozvoj řečových 
dovedností při výuce anglického jazyka na 2. stupni ZŠ (seminář 
Konverzace v anglickém jazyce 8. a 9. roč). -> členové zprávu berou na 
vědomí  - všichni pro. 

3. Změny ve Školním vzdělávacím programu-p. uč. Hájek objasnil zřízení 4 
nově zařazených seminářů (Konverzace v anglickém jazyce, Historický 
seminář, Mediální seminář a Přírodovědné praktikum), které rovněž 
vedou k nápravě negativ v inspekč. zprávě. -> členové se změnou 
souhlasí – všichni pro 

4. Změny školního řádu  a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků-
jednotlivé body objasnil ředitel školy Mgr. Luděk Doležal - v platnosti 
bude od 1. 9. 2023 
členové změny schvalují - všichni pro 

5. Diskuze/podněty -> bez podnětů, předsedající ukončil formální část 
setkání a pozval členy školské rady na slavnost, která se právě konala na 
zahradě naší školy. 

 
 
 

Zapsala: Mgr. Marta Škorpilová Vláčilová 
 
Předsedající: Ing. Pavel Hájek 

 


